

**No. MOS/PROP/885/02/2023**  
**Embassy of India**  
**Moscow**  
\*\*\*

**CORRIGENDUM**

**Supply, Installation and Commissioning of state of the art Video Conferencing System  
in the Conference Room of main Chancery Building of Embassy of India, Moscow**

The following Paras in the tender document may be read as follows:

**7. Submission of Bids**

Companies are required to submit their offers/bids in two bids system (Technical Bid (Annexure-C) and Financial Bid (Annexure-B) in separate sealed cover) superscribed as “Supply, Installation and commissioning of state of the art Video Conferencing System for Embassy of India, Moscow”, with detailed breakup. The bids/offers should be valid for a period of three months from the date of opening of bids. The sealed envelope containing the bids/offers should be addressed to Mr. Naorem J. Singh, Head of Chancery, Embassy of India, Vorontsove Pole 6-8, Moscow, 105 064 so as to reach the Embassy latest by **10<sup>th</sup> October, 2023 (by 1700 hrs).**

**8. Opening of Bids**

The bids shall be opened on **11 October, 2023 at 1100 hrs** at the Embassy of India, Vorontsovo Pole 6-8, Moscow. Representatives of all the bidding parties can be present at the time of the opening of the bids. The supply order shall be offered to the lowest bidding party by means of a contract, which will be signed with them.

**All other terms and conditions will remain the same as per the earlier tender document no. MOS/PROP/885/02/2023 dated 08.09.2023.**

(Naorem J. Singh)  
Counsellor (HOC)  
Embassy of India  
Vorontsovo Pole 6-8  
Moscow, 105064  
Email: [hoc.moscow@mea.gov.in](mailto:hoc.moscow@mea.gov.in)

## ПОСОЛЬСТВО ИНДИИ В МОСКВЕ

\*\*\*

### Поставка, монтаж и ввод в эксплуатацию современной системы видеоконференцсвязи в конференц-зале главного здания Канцелярии Посольства Индии в Москве.

Следующие пункты в тендерной документации читать в следующей редакции:

#### 7. Представление конкурсных предложений

Компании должны представить свои предложения в двух формах (Техническое предложение (Приложение С) и Финансовое предложение (Приложение В) в отдельных запечатанных конвертах с надписью "Поставка, установка и ввод в эксплуатацию современной системы видеоконференцсвязи для Посольства Индии в Москве". Предложения должны быть действительны в течение трех месяцев с даты вскрытия конкурсных заявок. Запечатанный конверт с конкурсными предложениями должен быть направлен на имя г-на Наорема Дж. Сингха, главы канцелярии Посольства Индии, Воронцово поле, 6-8, Москва, 105 064, последний день приема заявок **10 октября 2023 г. (до 17:00).**

#### 8. Вскрытие конкурсных заявок

Вскрытие конкурсных предложений состоится **11 октября 2023 г. в 11.00 часов** в Посольстве Индии по адресу: Москва, Воронцово поле, 6-8. При вскрытии конкурсных предложений могут присутствовать представители всех участников торгов. Заказ на поставку будет предложен участнику, предложившему наименьшую цену, путем заключения с ним контракта.

**Все остальные положения и условия тендерной документации остаются прежними, как были указаны в тендерной документации MOS/PROP/885/02/2023 от 08.09.2023.**

(Наорем Дж. Сингх)

Советник (НОС)

Посольство Индии

Воронцово поле 6-8

Москва, 105064

Email:

[hoc.moscow@mea.gov.in](mailto:hoc.moscow@mea.gov.in)